
Referat – bestyrelsesmøde d. 12. juni 2018 i ejendommens fællesrum. 

Til stede: Inge, Karianne, Sanne, Jacob og Tobias 

Dagsorden: 

 

1. Opfølgning på beboermøde 

2. Opfølgning fra sidst 

a. Udskiftning af målere 

3. Huslejeændring jf. GF-beslutning 

4. Valg af ny VVS’er 

5. Evt. 

 

 

Ad 1: Bestyrelsen har pr. dd. talt med Tellefsen vedrørende regnskab, budget og tidsplan. Når bestyrelsen 

modtager information, vil disse blive videregivet til beboerne.  

 

Ad 2a:  Vi har modtaget tilbud fra Tellefsen på varmemålere. Vi vurderer tilbuddene og tager senere en 

beslutning.  Bestyrelsen udskudt beslutningen indtil der foreligger et nyt budget og regnskab.  

 

Ad 3: 

Der er forsat et udestående med fordelingstallet i Ejerforeningen. Vi er i dialog med Tellefsen og advokaten 

for ejerforeningen om at løse udestående.  Vi har endnu ikke fået en afklaring på dette og har derfor rykket 

advokaten for ejerforeningen. 

 

Ad 4:  

Bestyrelsen har valgt at skifte VVS’er. Vi benytter os nu af B. Andersen & Lassen. Se også telefonlisten for 

opdaterede information.  

 

Ad 5a: Klage indgivet til Ejendomsforening Danmark vedr. Vopa  

Vi har modtaget en bekræftelse på at klagen nu formelt er indgivet til Ejendomsforeningen Danmark. Vi 

afventer yderligere information.  

 

Ad 5b: email og venteliste 

Bestyrelsen har gennemgået alle emails der er modtaget på Rentegaarden@gmail.com  

Mht. Ventelisten er vi opmærksom på henvendelserne vi modtager. Vi har dog i mange måneder forsøgt at 

få Tellefsen til at overtage opgaven. Og vi rykker dem endnu engang. Alle henvendelser vi modtager bliver 

noteret i rækkefølge og vil snarligt blive fulgt op på.    

 

Ad 5d: Næste bestyrelsesmøde: Tirsdag d. 31/7-2018 

 

 

Mødet sluttede kl.21:00  – dirigenten takkede for god ro og orden ☺ 
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